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A. 

1. Hoe kijkt college op dit moment naar stand van zaken financiële huishouding? Is er vrees 
voor rampjaren/ravijnjaren tot en met 2028 of heeft men vertrouwen dat we het in Boekel 
goed redden? 

2. Wanneer kan de raad het voorstel voor een participatieverordening verwachten? 
3. Hoe veel ruimte ziet het college om investeringen in onze samenleving te doen, gezien 

de grootte van de Algemene Reserve? 
4. Hoe zit het de verhouding kosten/baten bij het heffen van toeristenbelasting? 

B. 

1. Wanneer kan de raad het voorstel voor een nieuw wegenbeheerplan verwachten? Welk 
kwaliteitsniveau heeft het college nu voor ogen? 

2. Is het college van mening dat de wegen – met name ook fiets- en voetpaden – in onze 
gemeente voldoen aan het reeds besloten kwaliteitsniveau? Kan het een toelichting 
hierop geven? Onze fractie maakt zich zorgen over de kwaliteit van verschillende wegen 
en paden. 

3. Wanneer worden meer tijdelijke – en goede – fietsvoorzieningen gerealiseerd in het 
centrum van Boekel, gezien het debat over de Voorjaarsnota 2024? 

4. Wat is de stand van zaken van ontwerpen herinrichting Kerkstraat? Zijn hier al schetsen 
of ideeën van/over? Zo ja, dan ontvangt onze fractie deze graag. 

C. 

1. Ontvangt de raad het voorstel voor een Woonvisie nog in 2024? 
2. Wat houdt het faciliteren van sloop van ongewenste bebouwing in het buitengebied in? 
3. Hoe staat het met de uitvoering van de motie economisch (centrum)management d.d. 8 

november 2023? 
4. Hoe staat het met de uitvoering van de motie grondprijzen d.d. 14 december 2023? 

D. 

1. Heeft het college al concrete ideeën over de invulling van de herijking Beleidslijn 
Vervangings- en Uitbreidingsinvesteringen? Zo ja, welke? Zo nee, waarom (nog steeds) 
niet? De raad heeft niet slechts om een evaluatie verzocht. 

2. Hoe wil het college de motorische ontwikkeling bij de jeugd verbeteren? 
3. Hoe staat het met de uitvoering van de motie investeren in kunst d.d. 8 november 2023? 



4. Kan het college een tijdspad geven voor de verschillende punten onder dit programma? 

E. 

1. Kan het college een tijdspad geven voor de verschillende punten onder dit programma? 

F. 

1. Eén van de doelen is de ‘basis op orde’ binnen het Dorpsteam Boekel. Is deze nu niet op 
orde? Kan het college een toelichting geven? 

2. Op welke wijzen wil het college de CO2-uitstoot in de gemeente reduceren? We lezen in 
de begroting dat de doelen van de RES waarschijnlijk niet worden gehaald. 

3. Op welke wijze(n) wil het college zorgen voor beschermde diersoorten? 
4. Onder de aankomende Energiewet wordt het concept van energiedelen gemakkelijker. 

Welke faciliterende rol ziet het college hierin voor zich? 
5. Waarvoor wordt het extra bedrag Aanpak de Elzen gebruikt? 
6. Kan het college duidelijkheid geven over het beeld dat ze hebben van de 

energiearmoede in onze gemeente? We hebben de laatste tijd verschillende signalen 
gekregen. 


